
Referat styremøte Valdres FK tirsdag 30.juni 2020 

Tilstede: Silje, Lars Jørgen, Simen, Ingrid Elise, Terje og Lene 

Sted: Blåbærmyra, kl.1730-1900  

Høstsesongen og status pr.nå:  
Fortsatt usikkerhet rundt om det blir serie i høst og eventuell oppstart kamper.  
Når Atle ble ansatt som trener fikk han en ramme til kjøp av spillere. Dette var avgjørende for at han 
sa ja til jobben. Overgangsvinduet stengte 30.juni, men ikke vært aktuelt nå pga. Covid-19 og ingen 
vårsesong. Blir aktuelt til høsten om det blir kamper/serie.  

Fagernes IL har bestemt seg for å droppe J19 og satse på J17. Blir ikke noe samarbeid som vi ønsket 
med J17/J19 mot damelaget. Noe styret synes er veldig synd.  

Philip Stensæter har fått skriftlig tilbud om stilling «Fotball for alle» og «Fotballakademiet» Det vil 
dekke mesteparten av lønn. 
Philip er aktuell som JR-trener hvis Daniel reiser på skole til høsten, eventuelt som assistent på 
A-laget. Daniel har ønske om å fortsette som trener om han ikke flytter, så også aktuell som assistent 
A-laget. Bør inn i avtalen med Philip at han bør reise rundt til andre klubber i Valdres og ha 
treninger/dialog.  

Loppemarkedet har åpent 4 dager i uka. Dialog med Nav om ansatt via de. Terje holder på med 
opplæring. Sjekke ut bankterminal, da dette er ett krav fra regnskap.  

Silje vil fungere som konstituert daglig leder ut året 2020 og motta lønn kr 10 000,- pr mnd.  

Økonomi: 
Fortsatt trangt og nødvendig med god kontroll på økonomi. Fotballskolen fikk ett overskudd på 30`- 
40`.  
Treningsavgifter forfall 1.juli. Bringer inn ca. 60`-70`. Silje minner om fristen på Facebook-gruppene til 
lagene.  
Grasrotandelen kommer utbetalt i august. 
Skylder penger på mva og til regnskapsføring. Silje er i dialog på nedbatalingsavtaler.  
 
Inntektsbringende tiltak:  
Simen har sjekket opp rundt julekalender. Vi velger å gå for det istedenfor billotteri. Mindre kostnad 
for oss og større inntekt. Avhengig av å få premier. Styret var enige om å selge de for 50,- pr.stk. 
Håper og tror at det er enklere for spillerne å selge. Simen sjekker mer ang kostnader på trykk og 
opplag. Ser for oss at de kommer ferdig fra trykk i midten av oktober, dvs. alt må være klart til 
15.september. Salgsperiode fra 1.nov- 10.des.  
 
Fordeling ansvar:   
Silje: Daglig drift, dgl.leder, økonomi  
Lars Jørgen: Alt-mulig-mann inkl. kioskhjelp 
Terje: Loppemarked 
Simen: Web, Facebook, sponsorat  
Lene : Kiosk  
Ingrid Elise:  Damelaget, hjelpe Lene med kiosk  
 
Ref, Lene K, 30.6.2020 


